
Marselisborg Gymnasium  
Bestyrelsesformanden  

Den 17. september 2020 
  
  
  
 

 

 

Referat af 
Bestyrelsesmøde 

 

torsdag den 17. september kl. 16:00 - 18:00 på rektors kontor 
  
Tilstede: Erik Østergaard Jensen (formand), Niels Rask, Lotte Søndergaard, 

Morten Pless, Carl Mikkel Berg, Kenneth Madsen, Michael Hedegaard Madsen, 

Kirsten Skov (rektor) 
Afbud: Nana Berg Lau 
Referent: Ulrik Lyng Vestergaard. 
  
  
Dagsordenen omfatter:  
  

• Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

 

 

• Godkendelse og underskrift af referat (bilag a) 

Underskrevet. Anne Rodbjerg Ommen er gået ud af 3.g. og vi forsøger få 

underskrift fra hende. 

 

 

• Meddelelser  

• Situationen omkring Covid-19  

Det går så godt som det kan. Der er mange testede som sidder hjemme indtil de 

har fået et negativt svar. Eleverne er med via ‘google meet’, og det er nok det 

som er praktisk muligt. 

 
 

• Opfølgning på proces omkring psykisk arbejdsmiljø 

Der er en proces i SU på skolen, hvor der er opbakning hele vejen rundt.  

 

 
 

• Delegering af kompetence til formanden om at godkende overgang til 

nødbekendtgørelse 

Godkendt 

 

 

• Fastsættelse af kapacitet 



Ledelsen foreslår en kapacitet på 10 klasser 

Der indstilles 10 klasser. 

 

 
• Godkendelse af ferieplan (bilag b) 

Godkendt. 

 

 

 

• Økonomi: Budgetopfølgning og rammer for budget 2021 (bilag c) 

Gymnasiet forventer at komme ud af dette budgetår med et negativt resultat på ca. 

1,5 mill som kan tilskrives kurstabet ifm. låneomlægningerne i foråret. 

 

En gennemgang af indtægterne for Marselisborg med hhv. 

- 8 kl. i år og 9.kl. fremover 

- 8. kl. i år og i fremtiden. 

Første scenarie vil give underskud i forhold til budget 2020, da der mangler 

indtægter for én klasse. Scenariet vil formodentlig kunne håndteres uden 

personaleafgang, men alene ved naturlig afgang og justering i økonomien i årene der 

kommer. Det er er dog svært at udtale sig om på nuværende tidspunkt, da vi ikke 

kender finansloven m.m. 

Andet scenarie var der bred enighed om så værre ud, og der er enighed om at det 

ikke må blive til virkelighed. 
Som det ser ud nu iht. regionens tidsplan, så vil vi være nødt til at præsentere 2 

budgetter for 2021 på næste møde. 

 

 
• ”Den gamle skole” – 

Hvad er fremtiden for den gamle bygning? Vi har fået lavet tilstandsrapport, som 

påviser mange problemer i huset. 

Situation omkring den gamle skole blev beskrevet. Der nedsættes et udvalg på 

skolen, der arbejder med sagen. 

 

 

 
• Strategi (bilag d) 

Strategien er fremkommet på baggrund af en process blandt elever, lærere, ledere 

og bestyrelsen. Den er hørt i SU uden kommentarer. Bestyrelsen godkender den, og 

understreger at det er godt at den kun er for ét år, da fremtiden er iht. kapacitet er 

usikker. 

 

 

 

• Kvalitetssikring (bilag e) 

 Den er godkendt. 

 

 

 

• Supplering af bestyrelsen 

Formanden arbejder på at finde egnede kandidater. Man opfordres til at fremsende 

mulig bud til formanden. Det skal være en kvinde og en med erfaring fra 

erhvervslivet. 

 

 



 

 
• Evt. 

 Medarbejderrepræsentanterne efterlyser at referaterne kommer tidligere ud til 

både godkendelse og efterfølgende på hjemmesiden. Tidligere praksis har været at 

de først kom på hjemmesiden når referatet blev underskrevet på det efterfølgende 

møde. Dette vil efterstræbes at referaterne komme ud på hjemmesiden indenfor 14 

dage. 

 
  
  
Bilag:  
a. Referat af bestyrelsesmøde 16.4.2020 

b. Ferieplan 

c. Budgetopfølgning 

d. Strategi 

e. Kvalitetssikring 

 


